
Protokół nr LXXIV/2023

Sesji Rady Gminy Jaktorów

z dnia 28 września 2023 r.

Ad.1 Otwarcie LXXIV Sesji Rady Gminy.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy Grzegorz  Aliszewski  po  powitaniu  wszystkich 
zgromadzonych poinformował, że z uwagi na nieobecność Pana Przewodniczącego Mirosława 
Byczaka  poprowadzi w tym dniu Sesję. Poinformował też,  że wejście na sesję, która jest 
nagrywana  jest  jednocześnie  wyrażeniem  zgody  na  upublicznienie  wizerunku  i 
wypowiadanych treści-co wynika z RODO.
Następnie o godz. 16:10 otworzył LXXIV Sesję VIII kadencji Rady Gminy Jaktorów. Posiedzenie 
odbyło się  w budynku gminnym (dawne Gimnazjum) przy ulicy Chełmońskiego 4.  Na sali 
obrad zgodnie z listą obecności stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 9 Radnych, co stanowi 
kworum w podejmowaniu prawomocnych decyzji. 

Ponadto  w  Sesji   uczestniczyli:  Wójt  Gminy,  Zastępca  Wójta  Gminy  (w  dalszej  części)  ,  
Sekretarz  Gminy,  Skarbnik  Gminy  (w dalszej  części),  Radca Prawny Gminy  oraz  niezbędni 
pracownicy Urzędu Gminy w Jaktorowie.  

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący  poinformował,  że  Wójt  Gminy  Rafał  Drązikowski  poprosił  o 

zmianę  porządku  obrad  z  uwagi  na  konieczność  naniesienia  autopoprawki  przez  Panią 
Skarbnik, która w chwili obecnej drukowała odpowiednie dokumenty.
W związku z powyższym Pan Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 
polegający na przesunięciu uchwał dotyczących nadania nazw drodze od pkt 3 do pkt 6.

Radni w głosowaniu przyjęli w/w wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
9 0 1

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem innych wniosków 
poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad z wprowadzoną zmianą.

Porządek obrad:

1. Otwarcie  LXXIV Sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Tarniny).
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4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Andyjska).
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Księżycowa).
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Gliniana).
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 2023 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jaktorów.
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Grodziskiego.
10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych,
11.  Zapoznanie Rady z informacjami dotyczącymi kandydatów na ławników i opinią 

Zespołu do spraw opiniowania zgłoszonych kandydatów w sprawie wyboru ławników,
12.Wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyborów,
13.Wybór ławników w głosowaniu tajnym,
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 
15. Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych uchwał od 

ostatniej Sesji.
16. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
17.Przyjęcie protokołów z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
18.Sprawy organizacyjne.
19.Wolne wnioski.
20.Zakończenie obrad. 

Radni w głosowaniu przyjęli porządek obrad w powyższym brzmieniu. Wynik głosowania:  
(w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
10 0 0

Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Tarniny).
Projekt  uchwały  przedstawił  Pan  Roman  Rafiński-  Kierownik  Referatu  Geodezji 

Planowania  Przestrzennego,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Gminnymi,  który 
poinformował, że z uwagi na fakt iż jest to droga gminna nazwa została zaproponowana przez 
Urząd ale w trakcie opracowywania projektu uchwały zgłosił się mieszkaniec, który zgłosił 
ewentualną nazwę: Leśnej Łąki, Leśnej Polany, Kwiatu Nawłoci.
Następnie głos zabrał Radny Krzysztof Jarosz, wskazując, że z uwagi na brak zabudowy przy 
tej drodze będzie głosował za odrzuceniem uchwały, kolejno głos zabrał Radny Paweł Dyra 
pytając czy w sprawie tej drogi mieszkańcy złożyli jakieś wnioski i czy są w związku z tym 
jakieś plany-uzyskał odpowiedź od Pana Rafińskiego, że nie było żadnych pism mieszkańców. 
Radna Krystyna Ficner, która zaproponowała nazwę drogi ul. Kwiatu Nawłoci.
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Radni przystąpili do głosowania nad uchwałą Nr LXXIV/512/2023, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
0 9 1

Wobec powyższego uchwała nie została podjęta.

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Andyjska).
Projekt  uchwały  przedstawił  Pan  Roman  Rafiński-  Kierownik  Referatu  Geodezji 

Planowania  Przestrzennego,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Gminnymi,  który 
wskazał,  że  jest  to  droga  prywatna  i  mieszkańcy  zaproponowali  nazwę  ulicy-  Andyjska, 
Atlasowa, Trzech Koron. W projekcie uchwały zaproponowano nazwę ul. Andyjska. 
W  dyskusji  zabrał  głos  Radny  Krzysztof  Jarosz-  zgłaszając  brak  wniosku  mieszkańców  o 
nadanie nazwy drodze.

Radni po dyskusji w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXIV/512/2023, która stanowi 
załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali 
obrad obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
9 0 1

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Księżycowa).

Projekt  uchwały  przedstawił  Pan  Roman  Rafiński-  Kierownik  Referatu  Geodezji 
Planowania  Przestrzennego,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Gminnymi,  który 
wskazał,  że  jest  to  droga  prywatna  i  mieszkańcy  zgodnie  zaproponowali  nazwę  ulicy- 
Księżycowa. 
W  dyskusji  zabrał  głos  Radny  Krzysztof  Jarosz-  ponownie  zgłaszając  brak  wniosku 
mieszkańców o nadanie nazwy drodze.

Radni po dyskusji w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXIV/513/2023, która stanowi 
załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali 
obrad obecnych było 10 Radnych)

za Przeciw wstrzymało się
9 0 1

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Gliniana).

Projekt uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński-  Kierownik Referatu Geodezji Planowania 
Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Gminnymi, który wskazał, że jest to 
droga gminna, nazwa została zaproponowana przez Urząd.
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W dyskusji zabrała głos Radna Elżbieta Wyderka zgłaszając, że na końcu drogi jest most, droga 
jest w tej chwili  wyłożona płytami wobec czego ul.  Gliniana nie jest dobrą nazwą. Radny 
Leszek Sierociński  również poparł nazwą ul. Kawalerii Polskiej. 

Radny  Krzysztof  Jarosz-wyraził  w  sprawie  tej  uchwały   niezadowolenie  z  nazwy  ul. 
Gliniana,  wobec przedłużenia istniejącej  do mostu ul.  Kawalerii  Polskiej  zgłosił  wniosek o 
nadanie właśnie nazwy ul. Kawalerii Polskiej.
Poddano pod głosowanie  wniosek  Radnego Krzysztofa  Jarosza  „o  zmianę  nadania  nazwy 
drodze z Gliniana na Kawalerii Polskiej”

Radni w wyniku głosowania przyjęli powyższy wniosek Krzysztofa Jarosza.
Wynik  głosowania  przedstawiał  się  następująco  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 10 Radnych)

za Przeciw wstrzymało się
10 0 0

Wobec  powyższego  Radni  przystąpili  do  głosowania  Uchwały  w sprawie  nadania  nazwy 
drodze (Kawalerii Polskiej). Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXIV/514/2023, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
10 0 0

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 2023 r.

Projekt  uchwały-autopoprawkę  zreferowała  Pani  Justyna  Bakalarska-  Skarbnik  Gminy 
Jaktorów.

Jako pierwszy w dyskusji głos zabrał Radny Krzysztof Jarosz prosząc aby środki publiczne 
z  przeznaczeniem  na  drogi  nie  umknęły  z  budżetu,  zaapelował  aby  śladem  pomocy  dla 
Powiatu  grodziskiego-  pomoc  dla  Szpitala  „Grodziskiego”  przeznaczyć  również  środki 
finansowe dla szpitala w Żyrardowie, udzielić głosu Prezesowi szpitala w Żyrardowie.

Następnie głos zabrała Radna Elżbieta Wyderka pytając o książkomat, jak wydatkowana 
będzie kwota dla seniorów, jaką kwotę w 2023 r. przeznaczono na dofinansowanie szpitala w 
Grodzisku,  czym spowodowane jest  zwiększenie  kwoty w budżecie  na zakup działki  oraz 
opracowanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  na  budowę  sieci  wodociągowej  w 
Gminie Jaktorów.  

Kolejno głos zabrał Radny Paweł Dyra pytając o realizację zadań własnych dotyczących 
bieżącego utrzymania wód i urządzeń wodnych na kwotę 150 000 zł, zapewnienie Gminnej 
Bibliotece Publicznej szybkiego internetu, co z laptopami dla uczniów klas IV w związku z 
programem.
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Radna Elżbieta Wyderka pytała o zastępstwo pracownika dowożącego dzieci, budowę 
oświetlenia na ul. Chełmońskiego w Jaktorowie. Radny Paweł Dyra podjął temat przesunięcia 
10 000 000 zł pieniędzy w budżecie na 2024 rok na oświetlenie dróg i budowę chodników.

Odpowiedzi udzielali Sekretarz Gminy Jaktorów, Wójt Gminy Jaktorów, Skarbnik Gminy 
Jaktorów. 

Radny Krzysztof  Jarosz zgłosił  wątpliwości  dotyczące wydatkowania po 150 000 zł  na 
remont dróg i utrzymanie wód w związku z tym zgłosił 2 wnioski do projektu uchwały:
Wniosek nr 1 
„W  dziale  851-ochrona  zdrowia-zwiększa  się  plan  wydatków  o  kwotę  100 000  zł  z 
przeznaczeniem  na  udzielenie  pomocy  finansowej  dla  Centrum  Zdrowia  Mazowsza 
Zachodniego prowadzącego Szpital w Żyrardowie na finasowanie zadania pn.:”zakup sprzętu 
kardiologicznego do monitorowania funkcji życiowych pacjentów Szpitala w Żyrardowie”
Źródło finansowania: wydatki bieżące-dział 010- Rolnictwo i łowiectwo- zmniejszenie planu 
wydatków o 100 000 zł z zadania w zakresie bieżącego utrzymania wód i urządzeń wodnych 
na terenie Gminy Jaktorów (pozostaje na w/w zadanie: 50 000 zł)”

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza. Wynik głosowania 
przedstawiał  się  następująco  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad  obecnych  było  10 
Radnych)

za przeciw wstrzymało się
4 6 0

Wniosek nr 2
„W dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 140 000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia ulicznego przy ul. Chełmońskiego 
w  Budach  Grzybek  i  przy  ul.  Chełmońskiego  w  Jaktorowie  i  Jaktorów-Kolonii.  Źródło 
finansowania: Wydatki bieżące-Dział 600 Transport i łączność-zmniejszenie planu wydatków 
o  140 000  zł  z  zadania  w  zakresie  dofinansowania  bieżących  remontów  dróg  (pozostaje 
10 000 zł)”

Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosku Radnego Krzysztofa Jarosza. Wynik głosowania 
przedstawiał  się  następująco  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad  obecnych  było  10 
Radnych)

za przeciw wstrzymało się
4 6 0

Przewodnicząca  Komisji  Finansów Radna Krystyna  Ficner  odczytała  pozytywną opinie 
komisji do w/w projektu uchwały.
Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIV/515/2023,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
8 1 1
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaktorów.

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Radny  Krzysztof  Jarosz  zabierając  głos  wyraził  sprzeciw  dotyczący  braku  podjęcia 
zgłoszonych przez niego wniosków w poprzednim pkt porządku obrad.

Przewodnicząca  Komisji  Finansów Radna Krystyna  Ficner  odczytała  pozytywną opinie 
komisji do w/w projektu uchwały.
 
Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIV/516/2023,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
7 3 0

Następnie  głos  zabrał  Prezes  Centrum  Zdrowia  Mazowsza  Zachodniego  ”Szpitala  w 
Żyrardowie” Pan Marcin Pluta, który pokrótce przedstawił charakterystykę szpitala, potrzeby i 
możliwości,  które  szpital  może  zaoferować.  Zreferował  również  dane  dotyczące  ilości 
„obsłużonych” pacjentów z terenu Gminy Jaktorów w 2022 roku. (3 291 osób) 
Radny Krzysztof Jarosz poprosił Pana Prezesa aby składając wniosek o dofinansowanie była to 
kwota 275 000 zł  

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Grodziskiego.

Radni  Krzysztof  Jarosz  oraz  Paweł  Dyra  poruszyli  temat  ważności  zapewnienia  wsparcia 
Szpitala w Żyrardowie.
Radni Szymon Fatalski i  Krystyna Ficner zwrócili  uwagę, że przyznanie dofinansowania dla 
szpitala w Żyrardowie powinno mieć inny tryb procedowania.

Przewodnicząca Komisji Finansów Radna Krystyna Ficner odczytała pozytywną opinie komisji  
do w/w projektu uchwały.
Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIV/517/2023,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
10 0 0
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Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 
do sądów powszechnych.
Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIV/518/2023,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 9 Radnych- Radny Krzysztof Jarosz opuścił salę obrad)

za przeciw wstrzymało się głosy nieoddane
9 0 0 1

Ad.11  Zapoznanie Rady z informacjami dotyczącymi kandydatów na ławników i opinią 
Zespołu do spraw opiniowania zgłoszonych kandydatów w sprawie wyboru ławników.
Projekt  uchwały  zreferowała  Pani  Wanda Brzywczy-  Zastępca Wójta  Gminy  Jaktorów, 

informując, że na ławników na kadencję 2024-2027  Rada Gminy może wybrać 3 osoby do 
orzekania do Sądu Okręgowego w Płocku oraz Sądu Rejonowego w Żyrardowie 1 osobę. W 
wyznaczonym terminie do 30 czerwca złożono łącznie do Rady Gminy 3 zgłoszenia. Do Sądu 
Okręgowego w Płocku: Panią Renatę Ewę Cynkier i Panią Jolantę Halinę Michalak oraz Sądu 
Rejonowego w Żyrardowie Panią Magdalenę Kamińską. 

Radny Paweł Dyra-przewodniczący zespołu ds. opiniowania zgłoszonych kandydatów w 
sprawie wyboru ławników, przedstawił protokół komisji, która zajmowała się kandydatami 
na ławników w Gminie Jaktorów stwierdzając iż zgłoszenia wszystkich kandydatów spełniają 
oczekiwane  wymogi.  Zespół  pozytywnie  zaopiniował  kandydatów do  Sądu  Rejonowego  i 
Sądu Okręgowego w Płocku na lata 2024-2027.

Ad. 12 Wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyborów.
Projekt uchwały zreferowała Pani Wanda Brzywczy- Zastępca Wójta Gminy Jaktorów, 

wyjaśniając zasady wyboru komisji skrutacyjnej oraz przeprowadzenia wyborów.
Do komisji skrutacyjnej zgłosili się Radni: Pan Jan Stokowski, Krystyna Ficner oraz Szymon 
Fatalski. Następnie głosowano indywidualnie na kandydatów w kolejności:

1. Radna Krystyna Ficner

 Radni  w  głosowaniu  przyjęli  kandydaturę  Pani  Krystyny  Ficner  na  członka komisji 
skrutacyjnej.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 
Radnych)

za przeciw wstrzymało się
9 0 1

2. Radny Jan Stokowski

 Radni  w  głosowaniu  przyjęli  kandydaturę  Pana  Jana  Stokowskiego  na  członka komisji 
skrutacyjnej.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 
Radnych)

za przeciw wstrzymało się
6 3 1
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3. Radny Szymon Fatalski

 Radni  w  głosowaniu  przyjęli  kandydaturę  Pana  Szymona  Fatalskiego  na  członka komisji 
skrutacyjnej.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 
Radnych)

za przeciw wstrzymało się
10 0 0

Spośród członków komisji skrutacyjnej wyłoniono przewodniczącego Komisji skrutacyjnej, 
którą pozostała Krystyna Ficner. 

Ad. 13 Wybór ławników w głosowaniu tajnym.
Po przedstawieniu informacji przez Panią Wandę Brzywczy dotyczącym zasad głosowania 

przystąpiono do głosowania. 
Wg protokołu powyborczego przedstawionego przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej 

Panią Krystynę Ficner w głosowaniu tajnym na ławnika do Sądu  Rejonowego w Żyrardowie 
na kadencję 2024-2027 wybrano Panią Magdalenę Kamińską (w głosowaniu brało udział 10 
Radnych-za 7 głosów, przeciw 3 głosy, bez dokonania wyboru 0 głosów).

Wg protokołu powyborczego przedstawionego przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej 
Panią Krystynę Ficner w głosowaniu tajnym na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku na 
kadencję 2024-2027 wybrano 2 kandydatów:

1. Panią Renatę Ewę Cynkier (w głosowaniu brało udział 10 Radnych- za 10 głosów, 
przeciw 0 głosów, bez dokonania wyboru 0 głosów), 

2. Panią Jolantę Halinę Michalak (w głosowaniu brało udział 10 Radnych- za 8 głosów, 
przeciw 1 głos, bez dokonania wyboru 1 głos), 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 
Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXIV/519/2023, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
10 0 0

Ad. 15 Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych uchwał od 
ostatniej Sesji.
Informację  z  działalności  Wójta  Gminy  oraz  informację  o  podjętych  zarządzeniach  od 
ostatniej Sesji przedstawił Pan Rafał Drązikowski- Wójt Gminy Jaktorów. Następnie głos zabrał 
Radny Paweł Dyra poruszając temat Rocznicy Bitwy pod Jaktorowem w Budach Zosinych, 
Radny Krzysztof Jarosz pytał o zarządzenia dotyczące Inspektora i Zastępcy Inspektora danych 
osobowych. 
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Od ostatniej Sesji Rady Gminy Jaktorów tj. w okresie od dnia 24 sierpnia 2023 r. 
do 28 września 2023 r.  przyjęto następujące zarządzenia Wójta Gminy Jaktorów:

.Zarządzenie nr 68 z dnia 31 sierpnia 2023 r.  zmieniające Uchwałę Budżetową Gminy 
Jaktorów na rok 2023,

.Zarządzenie nr 69 z dnia 31 sierpnia 2023 r. Zmiana rachunku- Fundusz Pomocy Ukrainie, 

.Zarządzenie nr 70 z dnia 11 września 2023 r.  zmieniające Uchwałę Budżetową Gminy 
Jaktorów na rok 2023,

.Zarządzenie nr 71 z dnia 11 września 2023 r. Zmiana rachunku- Fundusz Pomocy 
Ukrainie, 

.Zarządzenie nr 72 z dnia 20 września 2023 r.  w sprawie wyznaczenia Inspektora Ochrony 
Danych Osobowych,

. Zarządzenie nr 73 z dnia 20 września 2023 r.  w sprawie wyznaczenia Zastępcy 
Inspektora Ochrony Danych Osobowych,

.Zarządzenie nr 74 z dnia 21 września 2023 r.  w sprawie powołania zespołu 
interdyscyplinarnego

Ad. 16 Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
Informację  o  bieżących  sprawach związanych  z  projektem CPK przedstawił  Pan  Rafał 

Drązikowski-  Wójt  Gminy Jaktorów, który poinformował,  że w Urzędzie Gminy w dniu 21 
września 2023 r. odbyło się spotkanie z pracownikami CPK w którym brali udział Wójt Gminy, 
merytoryczni  pracownicy  Urzędu  Gminy  o  czym  Radni  poinformowani  zostaną  poprzez 
przesłanie drogą emailową o wynikach spotkania. Radna Elżbieta Wyderka wniosła zapytanie 
z  jakiego  powodu  nie  zostali  zaproszeni  Radni-  Wójt  poinformował,  że  CPK  wnosiło  o 
merytoryczne spotkanie z Wójtem i pracownikami Urzędu.

Kolejno głos zabrał Radny Krzysztof Jarosz zgłaszając uwagi do spotkania, które odbyło 
się  z  pracownikami  CPK,  formy  zatrudnienia  Pana  Drelichowskiego,  Malepszaka-  Wójt 
udzielając  odpowiedzi zauważył, że możliwe są różne formy zatrudnienia.

Radna  Elżbieta  Wyderka  pytała  kto  z  pracowników  merytorycznych  brał  udział  w 
spotkaniu- odpowiedzi udzielił Wójt Gminy informując, że byli to Wójt Gminy, Pan Roman 
Rafiński, Pani Dorota Zarębska oraz Pan Sławomir Kamiński.

  Ad. 17 Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Gminy.

Radni  w głosowaniu przyjęli  protokoły z  poprzedniej  Sesji  co stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych 
było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało się
6 4 0

Ad. 18 Sprawy organizacyjne.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  do  Rady  Gminy  wpłynęło  pismo 

Pana Artura Wiśniewskiego z Warszawy dotyczącego Uchwały Wielunia o poparciu reparacji 
od  Niemiec  aby  podjąć  odpowiednie  stanowisko  w  tej  sprawie.  Kolejnym  tematem  była 
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Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie umorzenie postępowania 
nadzorczego 18.301.2023 w sprawie uznania za nieważną części uchwały LXX/496/2023 Rady 
Gminy zmieniającą Uchwałę Budżetową oraz skargę Wojewody Mazowieckiego, który złożył 
skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na uchwałę LVI/483/2023 Rady Gminy 
Jaktorów  z  30  marca  2023  r.  w  sprawie  ustanowienia  programu  stypendialnego  Gminy 
Jaktorów.

Radna  Elżbieta  Wyderka  zgłosiła:  brak  odpowiedzi  na  dotychczas  zadane  pytania 
podczas  poprzedniej  Sesji  Rady  Gminy,  sprawę  poruszoną  przez  jedną  z  mieszkanek 
Międzyborowa o  porzucony samochód,  o  płynność  pracy  biura  Rady Gminy  w związku z 
nieobecnością pracownika, zapytanie czy wiadomy jest grafik udostępnienia sal dla Radnych 
w celu spotkań z mieszkańcami, czy istnieje możliwość podzielenia uchwały budżetowej na 
bloki w celu głosownia odrębnie na poszczególne tematy, brak odpowiedzi na zadane pytania 
podczas spotkania. 

Wójt Gminy poprosił o zaproponowanie przez Radnych dogodnych terminów spotkań. 
Natomiast  Przewodniczący  poinformował,  że  nie  ma  możliwości  głosowania  uchwały 
budżetowej na kilka bloków.
Radny Paweł Dyra oraz Krzysztof Jarosz poprosili o wskazanie terminów spotkań również w 
internecie  oraz  brak  odpowiedzi  dotyczącej  gminnego  zespołu  interdyscyplinarnego-brak 
składu.    
Kolejno głos zabrał Radny Pan Jan Stokowski, który podała dane dotyczące remontów ulic w 
Jaktorowie.

Ad. 19 Wolne wnioski.
Jako  pierwszy  wniosek  złożył  Radny  Krzysztof  Jarosz  o  budowę  oświetlenia  ul. 

Chełmońskiego w rejonie Jaktorowa oraz ul. Skokowskiego.
Radna  Elżbieta  Wyderka  ponowiła  temat  porzuconego  samochodu  przy  ul. 

Niepodległości  i  osoby bezdomnej w Międzyborowie,  zapytała co z banerami wyborczymi 
znajdujących się na terenie Gminy-czy Gmina ma z tego jakieś pieniądze, ile jest kamer na 
terenie Gminy,  co z  deklaracjami na temat szamb (czy odpowiedni  referat  czy też  sołtysi 
mogliby poinformować mieszkańców o takim obowiązku) oraz co z organizacją WOŚP.

Radny Paweł  Dyra pytał o możliwość budowy chodnika na ul. Potockiego, pomoc dla 
Szpitala w Żyrardowie, brak sołtysa we wsi Budy Michałowskie.

Radny  Szymon  Fatalski  złożył  wniosek  dotyczący  spółek  wodnych  a  współpracą 
pomiędzy Urzędem Gminy czy Starostwem Powiatowym dotyczący, remontów rowów, które 
po  wykonawczo  nie  znajdują  się  na  mapach  generując  kolejne  problemy  choćby  przy 
budowie domów.   

Radna Elżbieta Wyderka ponowiła temat obsługi pracy biura Rady Gminy w związku z 
nieobecnością pracownika.

Radny Krzysztof Jarosz potwierdził zasadność wniosku Radnego Szymona Fatalskiego 
oraz poruszył temat odczytu wodomierzy.

Radny  Paweł  Dyra  poruszył  temat  wydłużenia  tras  grodziskich  przewozów 
autobusowych na terenie Gminy Jaktorów o inne trasy.

Pan  Wiceprzewodniczący  Grzegorz  Aliszewski  przypomniał  wniosek  dotyczący 
przejścia dla pieszych przy DINO.

Pan Wójt poinformował, że temat przewozów autobusowych weryfikowany jest na 
bieżąco więc temat ten podlega ciągłej analizie.
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Radny Paweł Dyra pytał  o spaloną kapliczkę przy ul. Łosia-czy mieszkańcy zgłosili się o 
pomoc  w  tej  sprawie-  uzyskując  odpowiedź  od  Pana  Wójta,  że  do  dnia  sesji  brak 
jakiegokolwiek pisma w tej sprawie.
  
Ad. 20 Zakończenie obrad. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jaktorów Grzegorz Aliszewski zamknął  LXXIV 
Sesję Rady Gminy żegnając wszystkich zgromadzonych dziękując za przybycie. 

Pełny  zapis  audio-wizualny  niniejszej  Sesji  znajduje  się  na  Biuletynie  Informacji 
Publicznej  Urzędu  Jaktorów  w  zakładce  Sesja  Rady/Transmisje  z  sesji 
https://www.youtube.com/watch?v=ubb6pKv8xGE

Protokołowała:

Justyna Skibińska

Wiceprzewodniczący Rady Gminy

Grzegorz Aliszewski
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